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ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV, 
 
ki je bila v sredo, 15.2.2012 ob 18. uri v knjižnici OŠ Preserje. 

 

Sejo je vodil predsednik Sveta staršev  , ki je bil tudi sklicatelj 2. seje Sveta 

staršev v šolskem letu 2011/2012. 

 

Predlagani 

DNEVNI RED: 

 

1. Imenovanje zapisnikarja. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje z dne 27.9.2011 in realizacija sklepov. 

3. Poročilo o delovanju Šolskega sklada OŠ Preserje za leto 2011 (ga. Marija Gornik). 

4. Realizacija LDN za obdobje september 2011 – januar 2012 (ga. Andreja Tavčar). 

5. Zveza aktivov Sveta staršev Slovenije 

6. Oblikovanje obrazloženega mnenja o vseh kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje za delovno 

mesto ravnatelja. 

7. Razno. 

 

Ad 1. 

 

SKLEP 1: 

Za zapisnikarico je bila imenovana ga. Andreja Ulaga. 

 

Ad 2. 

 

SKLEP 2: 

Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli zapisnik 2. seje Sveta staršev z dne 7.3.2011. 

 

SKLEP 3: 

Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 27.9.2011. 

 

Ad 3. 

 

je člane Sveta staršev seznanila z delovanjem Šolskega sklada v letu 2011. 

Upravni odbor Šolskega sklada OŠ Preserje je začel s svojim delom 9.5.2011. Člani so se 

sestajali na rednih in dopisnih sejah. Sprejeli so Pravila o delovanju Šolskega sklada OŠ 

Preserje, ki so tudi objavljena na spletni strani šole. Pripravili in potrdili so obrazca (sklepa) 

za odobritev oz. zavrnitev vloge za sofinanciranje dejavnosti. Vsakega vlagatelja pa o 

odločitvi Upravnega odbora obvestijo s pisnim sklepom. Starši so bili o pomenu šolskega 

sklada, načinu delovanja in najpomembnejših členih Pravil o delovanju Šolskega sklada OŠ 

Preserje obveščeni na prvem roditeljskem sestanku. Sprejeli so tudi odločitev,  da starše prvič 

poprosijo za finančno pomoč preko plačil prostovoljnih prispevkov po položnicah, kar so nato 



 

 

v mesecu novembru tudi realizirali in konec novembra so se s posebnim dopisom obrnili tudi 

na 52 zunanjih donatorjev. Prošnja za donacijo je bila objavljena tudi v lokalnem časopisu 

Barjanski list in šolskem glasilu Bobri. V mesecu decembru je bil organiziran že 

tradicionalnovoletni bazar s prodajo izdelkov učiteljev in učencev. Izkupiček obeh podružnic 

in matične šole je bil namenjen za šolski sklad. Podjetniki so se za donacije odločili v finančni 

obliki, dva pa tudi v materialni obliki.  

 

Tekom leta so obravnavali in odobrili 24 vlog za sofinanciranje različnih dejavnosti, 4 vloge 

pa so ostale iz prejšnjega mandata. Delež sofinanciranja s strani šole je znašal 50%. Podatek 

iz finančnega poročila o šolskem skladu za leto 2011, stanje na dan 31.12.2011 je bilo 

2.734,36 EUR. 

 

SKLEP 4:  

Člani Sveta staršev so bili seznanjeni s Poročilom o delovanju Šolskega sklada OŠ Preserje za 

leto 2011. 

 

Ad 4. 

Realizacija LDN za obdobje september 2011 – januar 2012 je predstavila . 

Po predstavitvi in razpravi so člani Sveta staršev sprejeli 

 

SKLEP 5: 

Člani Sveta staršev so se seznanili z realizacijo LDN za obdobje september 2011 – januar 

2012. 

 

je obravnaval problematiko, ki jo je izpostavil  in predstavil 

odgovore na to. Problematika je bila sledeča: 

a) organizacija naravoslovnega dneva v Volčjem potoku dne 31.1.2012 v slabih vremenskih 

razmerah; na to so odgovorile , in  

b) teža torbic; odgovor sta podala in  

c) jutranji odhodi v šolo (avtobus) 

d) stopnice pri razredni stopnji 

 

Ad 5. 

 je predstavil delovanje Zveze aktivov Sveta staršev Slovenije. 

 

SKLEP 6: 

Člani Sveta staršev smo se soglasno odločili, da se pridružimo aktivu ljubljanskih osnovnih 

šol. Izvolili smo tudi predstavnika t.j.  . 

 

Ad 6. 

 je prisotnim prebral Program vodenja zavoda v mandatu 2012-2016 obeh 

kandidatov za  ravnatelja in sicer v naslednjem vrstnem redu: 

- vloga , 

- vloga . 

 

Prisotni so imeli možnost vpogleda v vloge kandidatov in v pisno zaprosilo za mnenje Sveta 

staršev. 

 

  



 

 

SKLEP 7:  

Člani Sveta staršev o mnenju za kandidate glasujemo javno.  

 

1. Kandidat:  

- 1 član negativno mnenje 

- 2 člana brez mnenja 

- 13 članov pozitivno mnenje 

 

2. Kandidat:  

- 2 člana negativno mnenje 

- 3 člani brez mnenja 

- 11 članov pozitivno mnenje 

 

Člani Sveta staršev po pregledu vlog in javni razpravi soglasno sprejmemo sklep, da je 1. 

kandidat pridobil 1 negativno mnenje in 13 pozitivnih mnenj ter 2 

glasova brez mnenja in 2. kandidat je pridobil 2 negativni mnenji in 11 

pozitivnih mnenj ter 3 glasove brez mnenja. Oba dobita skupaj pozitivno mnenje in takega 

predamo naprej. 

 

Ad 7. 

Izpostavljen je bil problem z ustavljanjem avtobusa Potujoče knjižnice na spodnjem 

parkirišču. Kontaktira se Potujočo knjižnico in se jim predlaga ustavljanje na zgornjem 

parkirišču pri avtobusni postaji. Krajane pa se obvesti o spremenjeni lokaciji preko lokalnega 

glasila Barjanski list. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00. 

 

 

 

 

Zapisnikarica:      Predsednik Sveta staršev: 

Andreja Ulaga, l.r.             Gregor Zajc, l.r. 

 

 

 


